
Interpelacja Nr 121 
z dn. 7 września 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie uczestnictwa Rady Osiedla Kamionek w konsultacjach z 
mieszkańcami w programie rewitalizacji Kamionka 

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Rada Samorządu Osiedla Kamionek z przykrością stwierdza, że została pominięta w 
czasie sierpniowych konsultacji (w dniach 1,2,3,4 sierpnia br) nt. rewitalizacji 
kamionkowskich podwórek. Nie otrzymaliśmy w ogóle na czas informacji o spotkaniach 
konsultacyjnych z Mieszkańcami, nie mogliśmy w związku z tym ani zaobserwować 
reakcji Mieszkańców, ani wyrazić opinii, ani też umieścić informacji na naszej stronie, czy 
fanpage’u.  

Przy okazji chcielibyśmy dodać, że Mieszkańcy ulicy Mińskiej 7 zwrócili się do nas ze 
skargą na termin konsultacji – 1 sierpnia o godzinie 17.30 – (pół godziny po godzinie W)  

Zwracamy się zatem po informacje w tej sprawie, bardziej szczegółowe niż sprawozdanie 
zamieszczone na stronie www.pragapld.waw.pl, na przykład o projekty, lub ich opis, oraz 
o informacje o terminach kolejnych konsultacji dotyczących kolejnych kamionkowskich 
podwórek. 

Z wyrazami szacunku  

 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu 

Mieszkańców Osiedla Kamionek 

  

Do wiadomości: 

Pan Jacek Grunt Mejer – pełnomocnik ds. rewitalizacji 

Centrum Komunikacji Społecznej 

http://www.pragapld.waw.pl/

